
Z á p i s n i c a
    

z 2. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva

v Hokovciach, konaného dňa 12.6.2025

V Hokovciach, dňa 16.6.2025



Z á p i s n i c a

z 2. riadneho zasadania Obecného zastupiteľstva v Hokovciach
konaného dňa 12.6.2025

Prítomní: 
Tibor Stehlík, starosta obce, 
členovia Obecného zastupiteľstva podľa prezenčnej listiny 
a ostatní prítomní podľa prezenčnej listiny.

1. Otvorenie

Starosta obce otvára  rokovanie  Obecného zastupiteľstva v Hokovciach. Víta všetkých 
prítomných poslancov ako i občanov našej obce. Konštatuje, že na zasadnutí je prítomná 
nadpolovičná väčšina poslancov a preto je obecné zastupiteľstvo uznášania schopné. 

Starosta: 
Za overovateľov zápisnice určujem pána poslanca Františka Velebného a pána poslana Jána 
Velebného, za zapisovateľku pani Júliu Tóthovú. Má niekto z poslancov iný návrh? Ak nie, 
tak dávam hlasovať o navrhnutých overovateľoch.

Hlasovanie č. 1
Návrh: „ Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach schvaľuje za overovateľov zápisnice pána 
poslanca Františka Velebného a pána poslanca Jána Velebného.“

počet prezentujúcich sa – 6 (Erika Klačková, Peter Kanta, Ján Velebný, Mgr. Gabriel Kanta, 
František Velebný a Arnold Tóth)   

za návrh – 6
proti – 0
zdržal sa – 0

Konštatujem, že obecné zastupiteľstvo návrh uznesenia schválilo.

Uznesenie č. 117/2/2025
„ Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach schvaľuje za overovateľov zápisnice pána poslanca 
Františka Velebného a pána poslanca Jána Velebného.“

Ďalej navrhujem, aby sa o všetkých ďalších návrhoch hlasovalo verejne. Je iný návrh? Ak nie, 
tak dávam hlasovať o tomto návrhu.

Hlasovanie č. 2
Návrh: „ Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach schvaľuje verejné hlasovanie o všetkých 
návrhoch zasadania. „

počet prezentujúcich sa – 6    
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za návrh verejného hlasovania – 6
proti – 0
zdržal sa – 0

Konštatujem, že obecné zastupiteľstvo schvaľuje verejné hlasovanie o všetkých návrhoch 
zasadania.

Uznesenie č. 118/2/2025
„ Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach schvaľuje verejné hlasovanie o všetkých návrhoch 
zasadania. „

Ďalej pristúpime k schváleniu programu dnešného rokovania. 
Do bodu č. 7 doplníme bod 
d.) Prerokovanie finančných prostriedkov poskytnutých pre MŠ Hokovce v roku 2024 a bod 
e). Žiadosť o poskytnutie príspevku na rozvoj cestovného ruchu z rozpočtovej kapitoly 
z ministerstva na rok 2025.
Navrhujem, aby obecné zastupiteľstvo rokovalo podľa nasledovného programu:

1. Otvorenie
2. Kontrola uznesení z marcového zasadania OZ
3. Plnenie rozpočtu obce za I. štvrťrok 2025-záverečný účet obce
4. Úprava rozpočtu a jej schvaľovanie
5. Plán práce hlavného kontrolóra na 2. polrok 2025
6. Správa o investičných prácach v obci
7. Riešenie úloh podľa aktuálnosti
8.  Diskusia
9.  Návrh na uznesenie
10. Záver

Hlasovanie č. 3
Návrh: „Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach schvaľuje program 2. riadneho zasadania OZ 
v roku 2025. „

počet prezentujúcich sa – 6
za návrh – 6
proti – 0
zdržal sa – 0

Konštatujem, že obecné zastupiteľstvo schvaľuje program 2. riadneho zasadania OZ v roku 
2025. 

Uznesenie č. 119/2/2025
„ Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach schvaľuje program 2. riadneho zasadania OZ v roku 
2025. „

2. Kontrola uznesení z  marcového zasadania OZ   

Starosta obce číta uznesenia z marcového zasadania obecného zastupiteľstva.
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K uzneseniu č. 114  dodáva: Agátik nepríde. Ozvučenie a Sanciho preplatí Slnečný Hont, kde 
sme členmi.
K uzneseniu č. 115: Do zoznamu na Cenu starostu obce sme doplnili aj Valériu Píriovú, 
učiteľku zo Šiach. Opravili sme na im memoriam: Mgr. Máriu Zatykovú, Jána Hagoňa 
a Annu Vargovú. Pre nasledovné osoby - im memoriam sme pozvánky nedoručili nikomu:  
JUDr. Jozef Gyönyör, Ladislav Tóth a Mária Zatyková. – Gyönyör a Tóth nemali deti, 
Zatykovú dáme Píriovej V.)
K uzneseniu č. 116: Finančný príspevok pre Základnú organizáciu Jednoty dôchodcov 
v Hokovciach vo výške 200,- EUR bol vyplatený.

Poslanci túto správu brali na vedomie.

3. Plnenie rozpočtu obce za 1. štvrťrok 2025 – záverečný účet obce

Starosta: Podrobne vypracované plnenie rozpočtu obce za 1. štvrťrok 2025 Vám bolo 
doručené spolu s pozvánkou, ale teraz Vám pani J. Tóthová  prečíta stav finančných 
prostriedkov k 31.3.2025  na jednotlivých účtoch.
Plnenie rozpočtu a stav finančných prostriedkov na jednotlivých účtoch k 31.3.2025 tvorí 
prílohu č. 1 tejto zápisnice.

Návrh: „Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach berie na vedomie plnenie rozpočtu obce za 1. 
štvrťrok 2025.“

Uznesenie č. 120/2/2025
„ Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach berie na vedomie plnenie rozpočtu obce za 1. štvrťrok 
2025.“
 
Na minulom zasadnutí obecného zastupiteľstva Vám bola prednesená správa o plnení 
rozpočtu obce za rok 2024 a návrh záverečného účtu obce bol zverejnený na úradnej tabuli 
obce a na webovom sídle obce zhruba od predošlého zasadania obecného zastupiteľstva a 
tvorí prílohu č. 2 tejto zápisnice. 
Naša hlavná kontrolórka vypracovala Odborné stanovisko hlavného kontrolóra 
k záverečnému účtu obce Hokovce za rok 2024,  ktoré tvorí prílohu č. 3 tejto zápisnice. Teraz 
ju prosím, aby nám to predniesla.

Návrh: „Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach berie na vedomie správu hlavného kontrolóra 
a stanovisko k Záverečnému účtu za rok 2024.“

Uznesenie č. 121/2/2025
„Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach berie na vedomie správu hlavného kontrolóra 
a stanovisko k Záverečnému účtu za rok 2024.“

Hlasovanie č. 4
Návrh: „Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach  schvaľuje použitie prebytku rozpočtového 
hospodárenia na tvorbu rezervného fondu vo výške 135.108,46 EUR.“

počet prezentujúcich sa – 6 
za návrh – 6
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proti – 0
zdržal sa – 0

Konštatujem, že obecné zastupiteľstvo návrh uznesenia schválilo. 

Uznesenie č. 122/2/2025
„Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach  schvaľuje použitie prebytku rozpočtového 
hospodárenia na tvorbu rezervného fondu vo výške 135.108,46 EUR.“

Hlasovanie č. 5
Návrh: „Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach schvaľuje Záverečný účet obce a celoročné 
hospodárenie obce za rok 2024 bez výhrad. „

počet prezentujúcich sa – 6 
za návrh – 6
proti – 0
zdržal sa – 0

Konštatujem, že obecné zastupiteľstvo schvaľuje Záverečný účet obce a celoročné 
hospodárenie obce za rok 2024  bez výhrad. 

Uznesenie č. 123/2/2025
„ Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach schvaľuje Záverečný účet obce a celoročné 
hospodárenie obce za rok 2024 bez výhrad. „

4. Úprava rozpočtu a  jej schvaľovanie  

Starosta: Na minulom zasadnutí sme Vám už avizovali, že teraz budeme meniť rozpočet, lebo 
aj v roku 2024 sme šetrili a preto  neboli všetky finančné prostriedky vyčerpané, čiže preniesli 
sa nám do ďalšieho roku, ale nie sú zahrnuté v rozpočte, ktorý sme na tento rok schválili. 
Preto  je potrebné urobiť zmenu rozpočtu. Jedná sa o prebytok z rozpočtového hospodárenia 
obce vo výške : 135.108,46 EUR a podľa účtovníčky a v zmysle platných zákonov o úč-
tovníctve je potrebné túto sumu zapracovať do rozpočtu a odviesť do rezervného fondu obce. 
Táto suma je teraz vysoká, lebo vlani sme predali nehnuteľnosti Píriovcom. Výdavky z tejto 
sumy budú vynaložené na financovanie rekonštrukcie strechy na budove materskej školy 
vo výške 64.000,- EUR,   na vybudovanie pietneho miesta v časti obce Kráľovičová do výšky: 
25.000,- EUR (túto sumu by sme mali dostať refundovane späť), ďalej na elektroinštaláciu 
kultúrneho domu vo výške 1.223,- EUR (ďalšia faktúra na elektroinštaláciu kultúrneho domu 
vo výške 5.000,- € bude uhradená z dotácie od NSK.) ďalej na rekonštrukciu kultúrneho 
domu v celkovej výške 25.000,- EUR a na Rekonštrukciu chodníkov – IV.etapa vo výške  
33.200,- EUR.  Zmenu rozpočtu, nám vypracovala naša účtovníčka a teraz Vám ju pred-
nesieme spolu aj s jej komentárom . Komentár k rozpočtu tvorí prílohu č. 4 tejto zápisnice.

Hlasovanie č. 6
Návrh: „Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach schvaľuje zmenu rozpočtu obce Hokovce 
za rok 2025. „
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počet prezentujúcich sa –  6
za návrh – 6
proti – 0
zdržal sa – 0

Konštatujem, že obecné zastupiteľstvo návrh uznesenia schválilo. Zmena rozpočtu obce 
Hokovce na rok 2025 tvorí prílohu č. 5 tejto zápisnice. 

Uznesenie č. 124/2/2025
„Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach schvaľuje zmenu rozpočtu obce Hokovce za rok 2025.„

Teraz dávam za sebou 4 návrhy na uznesenia na čerpanie z rezervného fondu v tomto roku. 
(Na pietne miesto sme už uznesenie prijali ešte v decembri.) Spolu bude čerpanie vo výš-
ke:148.423,- EUR. Teraz tam máme: 50.819,68 EUR plus odvedieme tam v tomto roku: 
135.108,46 EUR. Príjem 185.928,14 EUR  mínus výdaj 148.423,- EUR = zostatok na rezerv-
nom fonde po týchto úhradách bude: 37.505,14 EUR.

Hlasovanie č. 7
Návrh: „Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach schvaľuje použitie rezervného fondu na re-
konštrukciu strechy na budove materskej školy v Hokovciach vo výške 64.000,- EUR. „

počet prezentujúcich sa – 6 
za návrh – 6
proti – 0
zdržal sa – 0

Konštatujem, že obecné zastupiteľstvo návrh uznesenia schválilo. 

Uznesenie č. 125/2/2025
„Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach schvaľuje použitie rezervného fondu na rekonštrukciu 
strechy na budove materskej školy v Hokovciach vo výške 64.000,- EUR. „

Hlasovanie č. 8
Návrh: „Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach schvaľuje použitie rezervného fondu na elektro-
inštaláciu kultúrneho domu z vlastných zdrojov  vo výške 1.223,- EUR. „

počet prezentujúcich sa – 6 
za návrh – 6
proti – 0
zdržal sa – 0

Konštatujem, že obecné zastupiteľstvo návrh uznesenia schválilo. 

Uznesenie č. 126/2/2025
„Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach schvaľuje použitie rezervného fondu na elektro-
inštaláciu kultúrneho domu z vlastných zdrojov vo výške 1.223,- EUR. „
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Hlasovanie č. 9
Návrh: „Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach schvaľuje použitie rezervného fondu na re-
konštrukciu kultúrneho domu vo výške 25.000,- EUR. „

počet prezentujúcich sa – 6 
za návrh – 6
proti – 0
zdržal sa – 0

Konštatujem, že obecné zastupiteľstvo návrh uznesenia schválilo. 

Uznesenie č. 127/2/2025
„Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach schvaľuje použitie rezervného fondu na rekonštrukciu 
kultúrneho domu vo výške 25.000,- EUR. „

Hlasovanie č. 10
Návrh: „Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach schvaľuje použitie rezervného fondu na re-
konštrukciu  chodníkov – IV. etapa vo výške 33.200,- EUR. „

počet prezentujúcich sa – 6 
za návrh – 6
proti – 0
zdržal sa – 0

Konštatujem, že obecné zastupiteľstvo návrh uznesenia schválilo. 

Uznesenie č. 128/2/2025
„Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach schvaľuje použitie rezervného fondu na rekonštrukciu 
chodníkov – IV. etapa vo výške 33.200,- EUR. „

5. Plán práce hlavného kontrolóra na 2. polrok 2025

Starosta:  Naša  hlavná kontrolórka, pani Ing. Edita Tóthová nám doručila návrh plánu práce 
hlavného kontrolóra na II. polrok 2025. Prosím ju aby nám to prečítala a potom budeme 
hlasovať.

Hlasovanie č. 11
Návrh: „Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach na svojom 2. zasadnutí konanom dňa 12.6.2025

prerokovalo

Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na 2. polrok 2025  

schvaľuje

Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na 2. polrok 2025. „

počet prezentujúcich sa – 6             
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za návrh – 6
proti – 0
zdržal sa – 0

Konštatujem, že obecné zastupiteľstvo návrh uznesenia schválilo. Plán práce hlavného 
kontrolóra na 2.polrok 2025 tvorí prílohu č. 6 tejto zápisnice.  

Uznesenie č. 129/2/2025
„Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach na svojom 2. zasadnutí konanom dňa 12.6.2025

prerokovalo

Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na 2. polrok 2025  

schvaľuje

Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na 2. polrok 2025. „

6.   Správa o  investičných prácach v  obci  

Starosta: Tento rok nám firma FARADY s.r.o. Lieskovec previedla v rámci rozšírenia 
kamerového systému v obci práce spojené s montovaním kamier v obci. Z vlastných zdrojov 
sme im uhradili 1.187,57 EUR. Bola namontovaná jedna kamera k rómskym spoluobčanom, 
ktorí bývajú na č. d. 36. Pozorujeme tam cestu a prípadné smetisko.
Práce spojené s vybudovaním pietneho miesta sa blížia k ukončeniu. Celá výstavba  je už 
hotová,  zámková dlažba je tiež hotová. Teraz budeme podávať žiadosť o platbu. Na sedenie 
tam doložíme lavice ako sú aj v obecnom cintoríne.
Aj v kultúrnom dome  prebiehajú murárske práce, kúpili sme biely náter na steny a tento 
týždeň budú klásť aj dlažbu. Je to najlacnejšie, keď svojpomocne to vieme spraviť.
Na budove materskej školy na jar boli vymenené okná a dvere na nové plastové za 6.205,35  
EUR. K tomu sme dali ešte namontovať žalúzie a sieťky proti komárom. Bude to stáť cca 
700,- EUR.
Rekonštrukcia strechy na budove materskej školy sa uskutoční počas letných prázdnin. Práce 
bude vykonávať firma ELMOUR  z Kamenných Kosíh za 64.000,- EUR. Ich ponuka bola 
najlacnejšia vo výberovom konaní: 51.000,- EUR +DPH.
Rekonštrukciu chodníkov, IV. etapu bude realizovať firma TIOR s. r. o. zo Šiach, ktorá robí 
aj pietne miesto. Ukončenie rekonštrukcie chodníkov by malo byť do konca augusta, kde už 
musí byť podaná aj žiadosť o platbu. Doteraz sme neobdržali zmluvu na dotáciu  na podpis 
od PPA.
Poslankyňa Klačková E.: Kedy bude chodník po Parkhotel?
Starosta: Je to na dlhšie, teraz máme len 3 mesiace,tam je to spojené územné a stavebné 
konanie. Vybavíme to za 7-8 mesiacov, treba k tomu vyjadrenie od cestárov, dopravné 
značenia.
Poslankyňa Klačková E.: Budú aj prechody pre chodcov?
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Starosta: Bol som sa informovať v Leviciach: jeden prechod v dnešnej dobe na ceste 1. triedy 
stojí cca 16.000 ,- až 18.000,- EUR.  Tento rok Banskobystrický samosprávy kraj bude 
opravovať cestu až po Šahy.
Tento rok kvôli nepriaznivému počasiu jarná brigáda v obci sa neuskutočnila, ale napriek 
tomu nezamestnaní občania, ktorí vykonávajú u nás aktivačné práce, v rámci úpravy 
v miestnom cintoríne vysadili  okrasné stromy a kríky v hodnote 808,70 EUR.
Poslankyňa Klačková E.: Ja navrhujem umiestniť tabuľu: časť obce Kráľovičová, alebo slepá 
ulica.
Starosta: Budeme sa informovať, či je tam nutné dať tabuľu.
Poslanci túto správu brali na vedomie.

7. Riešenie úloh podľa aktuálnosti

a.) Návrh zmluvy o zriadení Spoločného obecného úradu so sídlom v Šahách

Starosta: Predkladám Vám návrh zmluvy, ktorá bola vypracovaná na Mestskom úrade 
v Šahách. 
Ing. Sekereš O.: Zmluva bola uzavretá v roku 2003, bola niekedy vypovedaná?
Starosta: Nie. 
Hlavná kontrolórka: Prečítam Vám návrh tejto zmluvy.
                                                                           
Hlasovanie č. 12
Návrh: „Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach  

A/ schvaľuje 
Zmluvu o zriadení  Spoločného obecného úradu so sídlom v Šahách uzavretej podľa § 20a 
zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov.

B/ poveruje
Starostu obce Tibora Stehlíka, podpísať Zmluvu o zriadení Spoločného obecného úradu 
so sídlom v Šahách uzatvorenú podľa § 20a zákona SNR č. 369/1990  Zb. o obecnom zriadení 
v znení neskorších predpisov. „

počet prezentujúcich sa –  6   
za návrh – 6
proti – 0
zdržal sa – 0

Konštatujem, že obecné zastupiteľstvo návrh uznesenia schválilo.  

Uznesenie č. 130/2/2025
„Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach  

A/ schvaľuje 
Zmluvu o zriadení  Spoločného obecného úradu so sídlom v Šahách uzavretej podľa § 20a 
zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov.
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B/ poveruje
Starostu obce Tibora Stehlíka, podpísať Zmluvu o zriadení Spoločného obecného úradu 
so sídlom v Šahách uzatvorenú podľa § 20a zákona SNR č. 369/1990  Zb. o obecnom zriadení 
v znení neskorších predpisov. „

       b.) Prevádzkovanie kanalizácie

Starosta: Mali sme na 20 rokov podpísanú zmluvu so ZsVS a.s. na prevádzkovanie 
kanalizácie v našej obci na jednu časť. V máji 2026  nám táto zmluva končí. V pondelok 
na pracovnej porade v Slatine som sa stretol s riaditeľom p. Földešim, ktorý mi navrhol, aby 
sme túto časť, alebo aj celú kanalizáciu odovzdali vodárom. O tom sme ešte nerokovali. 
Za posledné dva roky jedno čerpadlo sme opravili a tretí raz sme podávali žiadosť o dotáciu 
na kanalizáciu. Dúfam, že na najbližšom zasadnutí budeme mať návrh od ZaVS a. s. . Ďalej 
mi povedal, že tento rok dostaneme dotáciu  na kanalizáciu – na časť Szög, prisľúbil nám 
pomoc. 
Poslanci túto informáciu brali na vedomie.
 

c.) Oslavy 780. výročia Obce Hokovce

Starosta: Vo veľkom sa už pripravujeme na oslavy obce. 9 minútové video o obci je už hotové 
a je zverejnené na Youtube. 
Na oslavách budú moderovať: Ing. Július Nyárjas – po slovensky a Bc. Csilla Máťáš Hagony 
- po maďarsky. 
Programy budú pre verejnosť zdarma. V kaštieli bude otvorená výstava obrazov Mgr. art. 
Dominika Hlinku, ArtD a uskutoční sa prehliadka múzea a retro motocyklov. Vystupovať 
prídu Vami schválené skupiny, cca do 80 ľudí. Dostanú lístky na guláš a na pitie si každí bude 
môcť  kúpiť podľa vlastného výberu. Pre detský folklórny súbor poskytneme aj minerálku, 
ktorá nám ostala odo Dňa detí poprípade dokúpime.
Na prezliekanie je prisľúbená miestnosť na chodbe kaštieľa. Poprosím, pani poslankyňu 
Klačkovú E., aby zabezpečila dozor z členov Jednoty dôchodcov.
Parkovanie pre účinkujúcich bude zabezpečené na parkovisku  Parkhotela a návštevníci budú 
môcť parkovať na parkovisku v obci a pri ceste smerom na Kráľovičovú a v ulici ako je 
obecný úrad. Parkovanie aut bude riadiť SBS služba. 
Vonkajšie hygienické zariadenia v areáli Parkhotela  budú sprístupnené pre verejnosť aj 
pre účinkujúcich.
Pomocníci budú mať na sebe sivé tričká s logom obce, oranžové vesty s nápisom 
usporiadateľ, reflexné pásky.
Celá akcia bude nahlásená aj policajtom zo Šiach, ktorí prídu na obhliadky.
V prípade potreby bude privolaná záchranná služba.
Dokúpili sme ešte nožnicové stany  v počte 3 ks za 571,90 EUR. 
Máme objednané ďakovné listy, baner, po dve perá v darčekovej krabici pre ocenených hostí, 
papierové tašky, pohľadnice, kľúčenky, perá a magnetky s logom obce, dotlač brožúr 
Hokovce aj Egeg. 
Pozvánky sú rozposlané, plagáty sú hotové, čiastočne aj roznesené. Súbory, SBS služba, 
kolotoče, atrakcie pre deti, predávajúci suvenírov a občerstvenia sú dojednané. 
Ocenení ešte dostanú kvietok a pohostenie v Park hotely. 
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Poprosíme aj miestnu organizáciu Jednoty dôchodcov aby uvarili guláš a aby na piatok 
k odovzdávaniu ocenení upiekli slané alebo sladké koláče. Ešte sa dohodneme, že koľko 
kotlov a pre koho budú variť, či pre obyvateľov alebo pre hostí a obec tiež bude variť. 
Potrebujeme za 3 – 4 kotle. Obec bude rozdávať lístky pre prítomných obyvateľov na priamu 
konzumáciu  a nie pre rodinných príslušníkov, ktorí sa nezúčastnia. Guláš budeme potrebovať 
aj pre návštevníkov aj pre predávajúcich. 
Dôchodcovia uvaria za dva kotle gulášu a pán poslanec Velebný F. tiež uvarí za dva kotle. 
Poslanec Velebný F.: Ja mám k dispozícii 3 – 4 kotle, zistím od Mareka Hubu hovädzinu.
Starosta: Dáme im tričká s logom obce.
Okrem toho, kto si bude chcieť objednať iné jedlo, môže si objednať v reštaurácii Parkhotela. 
Hostia (napr. starostovia, sponzori a iní pozvaní hostia) dostanú lístky v inej farbe ako na 
guláš.
Poslanec Tóth A.: Budú predávať aj langoše? 
Poslanec Velebný F.:  Mali by sme zavolať tých, ktorí predávali langoše na gulášmajstri, ich 
langoše boli výborné.
Starosta: Oslovíme ich.
Bc. Máťáš Hagony Cs.: Szilárd Pintér pracuje s mäsom, jeho ste neoslovili, či by nevedel dať.
Starosta: Plánujeme od neho kúpiť.
Zabezpečíme provizórne smetné koše v areáli Parkhotela. Tombolu neplánujeme, tá bude 
na akciii : Súťaž vo varení poľovníckeho gulášu.
Sponzorstvo máme prisľúbené od Ing. Marčeka, PharmDr. Gyerpála a tak isto nám poskytnú 
pomoc aj Slnečný Hont, Píritrans, Kráľovič, Tipary.
Mali by sme rozdeliť aj úlohy medzi poslancami. 
Potrebujeme zabezpečiť: dovoz aj odvoz predajných stánkov, tak isto lavice aj stoly 
z jednotlivých obcí a celú prípravu, zloženia, rozloženia čo sa týka stanov a iné. Potrebujeme 
rozložiť 30 stolov, 60 ľavíc, stanov, doviesť z Dudiniec, Hrkoviec a Horných Semeroviec 
po  10 stolov s ľavicami.
Poslanec Tóth A.: Ja pôjdem pre ne v piatok od obeda, potrebujem k tomu pomoc 
na nakladanie.
Poslanec Kanta P.: So mnou môžete počítať, pomôžem.
Od pondelka budeme hlásiť v miestnom rozhlase túto akciu, vrátane oslovenia obyvateľov 
aby udržiavali pred svojimi domami poriadok a čistotu.
Ing. Sekereš O.: Treba pozvať aj Markízu, to by bola reklama pre obec.
Starosta: Ja som o tom neuvažoval. Dáme príspevok do Hontianskych listín a do Pohronia.
Poslanec Velebný F.: Naozaj treba zavolať Markízu.
Starosta: Nakoľko s týmto návrhom súhlasia aj ostatní poslanci, tak pošleme pozvánku 
Karolovi Mindákovi, reportérovi TV Markíza.

        d.) Prerokovanie finančných prostriedkov poskytnutých pre MŠ Hokovce v roku 2024

Starosta: Regionálny úrad školskej správy v Nitre porovnal v Nitrianskom kraji príjmov 
a výdavkov obcí na predprimárne vzdelávanie v roku 2024. Brali do úvahy prídelové dane, 
kde výšku dopredu nikdy nevieme a odovzdaný výkaz FIN 1-12. Obce, ktoré neposkytli 
finančné prostriedky v plnej výške pre materské školy majú do konca júna prerokovať a
do konca júla zverejniť na svojom webovom sídle dôvody pre ktoré neboli poskytnuté v plnej 
výške. Naša obec tak isto ako Tupá má – 9 % čo je 5.037,- EUR. Niektoré obce majú napr. 
Horné Semerovce – 18 % čo je 10.776,- EUR, Vyškovce nad Ipľom – 25 % = 16.209,- EUR.
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Po konzultácii so starostkami z okolitých obcí môžeme konštatovať, že naše materské školy 
mali v minulom roku zabezpečené všetko čo potrebovali k fungovaniu. Obec z vlastných 
zdrojov hradila výdavky na poštovné, poskytla im kancelárske potreby, tlačivá, doteraz neboli 
účtované  výdavky pre mzdárku, za kopírovanie učebných pomôcok a tlačív, za kosenie 
a údržbárske práce, za vývoz komunálneho, kuchynského a triedeného odpadu  atď.
Od roku 2025 už financovanie materskej školy nie je z podielových daní, ale mesačne 
dostaneme od regionálneho školského úradu zálohu cca 5000,- EUR, ale financovanie 
školskej jedálne ide naďalej z podielových daní. Je to zložitejšie.
Poslanci po prerokovaní tento bod programu brali na vedomie.

         e). Žiadosť o poskytnutie príspevku na rozvoj cestovného ruchu z rozpočtovej kapitoly 
z ministerstva na rok 2025.

Na základe spustenej výzvy do konca júla by sme chceli podať žiadosť o dotáciu, ktorú nám 
vypracuje Ing. Janka Komáromyová spolu s pánom Benickým. Máme šancu dostať dotáciu 
do 10.000,- EUR na budovanie, rekonštrukciu a obnovu peších, vodných a turistických trás 
ako aj náučných chodníkov a ich vybavenia. Myslím tu na obnovenie studni pod vinicami aj 
s výstavbou prístrešku – altánku. Boli už zobrať vzorku vody, keď brali pre Slnečný  Hont. 
K žiadosti potrebujeme uznesenie nasledovného znenia.

Hlasovanie č. 13
Návrh: „Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach schvaľuje podanie žiadosti na základe výzvy č. 
MINCRŠ-OPCR-01025 na poskytnutie príspevku na rozvoj cestovného ruchu z rozpočtovej 
kapitoly ministerstva pre rok 2025.“

počet prezentujúcich sa – 6 
za návrh – 6
proti – 0
zdržal sa – 0

Konštatujem, že obecné zastupiteľstvo návrh uznesenia schválilo. 

Uznesenie č. 131/2/2025
„Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach schvaľuje podanie žiadosti na základe výzvy č. 
MINCRŠ-OPCR-01025 na poskytnutie príspevku na rozvoj cestovného ruchu z rozpočtovej 
kapitoly ministerstva pre rok 2025. „

8. Diskusia   

Starosta: Prečítam Vám Správu nezávislého audítora k účtovnej závierke a výročnej správe 
za rok 2023, ktorá bola vyhotovená audítorom 30.11.2024. 
Poslanci túto správu brali na vedomie.
Ďalej Vám oznamujem, že s občianskym združením Zelené zóny podaná žiadosť na materskú 
školu na výstavbu dennej vonkajšej učebne bola zaradená do zásobníka a o ďalšej žiadosti 
ešte nemáme informácie.
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Veľmi pekne ďakujem každému za aktívnu účasť na akcií: Stavanie mája – 30.4.2025 a zvlášť 
ďakujem miestnej organizácii Jednoty dôchodcov za pagáče. Táto akcia dopadla dobre.
Dňa 31.6.2025 sme mali v obci oslavu Dňa detí a veľmi pekne ďakujem každému  
za pomoc pri organizačných prácach. Akcia dopadla dobre, deti  mali radosť, program bol 
bohatý. Deti dostali občerstvenie – párky a drobné darčeky so sladkosťami. Všetky deti  
mokrí odišli domov, lebo na záver mali penovú párty. Poďakovanie patrí aj sponzorom.
Informujem Vás vo veci zápisu otcovstva Zuzany Ivanovej, to viete, že nás dali na Správny 
súde v Bratislave, ale 31.3.2025 nám vrátili spisový materiál, lebo 26.3.2025 sme obdržali 
právoplatné uznesenie, kde súd žalobu odmietol.
Informujem Vás, že od 1. septembra 2025 budeme mať v materskej škole novú pani učiteľku 
na zastupovanie počas materskej a rodičovskej dovolenky Mgr. Červenákovej. Od 26.5.2025 
do 30.6.2025 sme prijali na dohodu na zastupovanie učiteľku Šuchterovú – dôchodkyňu 
zo Šiach, nakoľko už pani riaditeľka čerpá dovolenku pred materskou dovolenkou. 
Veľmi pekne ďakujem každému za aktívnu účasť na akcií: Stavanie mája – 30.4.2025 a zvlášť 
ďakujem miestnej organizácii Jednoty dôchodcov za pagáče. 
Dňa 31.6.2025 sme mali v obci oslavu Dňa detí a preto veľmi pekne ďakujem každému  
za pomoc pri organizačných prácach. Akcia dopadla dobre, deti  mali radosť, program bol 
bohatý. Deti dostali občerstvenie – párky a drobné darčeky so sladkosťami. Poďakovanie patrí 
aj sponzorom.
Informujem Vás vo veci zápisu otcovstva Zuzany Ivanovej, to viete, že nás dali na Správny 
súde v Bratislave, ale 31.3.2025 nám vrátili spisový materiál, lebo 26.3.2025 sme obdržali 
právoplatné uznesenie, kde súd žalobu odmietol.
Informujem Vás, že od 1. septembra 2025 budeme mať v materskej škole novú pani učiteľku 
na zastupovanie počas materskej a rodičovskej dovolenky Mgr. Červenákovej. Od 26.5.2025 
do 30.6.2025 sme prijali na dohodu na zastupovanie učiteľku Šuchterovú – dôchodkyňu 
zo Šiach, nakoľko už pani riaditeľka čerpá dovolenku pred materskou dovolenkou. 
Ing. Sekereš O.:  Ja neverím, že dostanete peniaze od PPA. Pozeráte TV? Bolo v správach, že 
odhalili tam nelegálnu činnosť, teraz to budú vyšetrovať.
Starosta: My už máme odsúhlasené financie, čakáme iba na zmluvu.
Poslanec Velebný F.: Čo je s altánkom, ktorý sme mali pri ceste ku viniciam?
Starosta: Je u pána Ing. Marčeka, ale je v zlom stave, ja rátam len s novým altánkom.
Poslanec Velebný F.: Treba k tomu aj solárny neón a treba aj ku chatkám, jedná sa o 2 – 3 
kusy.
Starosta: Treba založiť občianske združenie a tá organizácia môže požiadať.
Poslankyňa Klačková E.: Most kedy sa plánuje robiť?
Starosta: Už v máji by mali začať, boli sme spolu pozrieť, celý most sa zrúti.
Ing. Sekereš O.: Spomínali ste čistenie parku, ale treba čistiť celú ulicu.
Starosta: Príde pán Necpal a odpíli veľké konáre aj v ulici ale aj u Babinskyovcov.
Ing- Sekereš O.:  V našej ulici je ešte stále diera v ceste. 2-3 vrecia asfaltu ešte chýbajú.
Starosta: Dohodli sme sa s pánom Valachom, možno príde o dva týždne a spravia diery 
striekaním aj tam kde pán Beňa býva, aj na Kráľovičovej.
Poslankyňa Klačková E.: Aj ulicu smerom na družstvo by bolo treba opraviť.
Ing. Sekereš O.:  Aj chodník ste tam plánovali, bude to 5. etapa?
Starosta: Bude to 5. alebo 6. etapa, uvidíme.
Poslanec Velebný F.: Keď budú frézovať cestu, tak starý asfalt treba doniesť ku pivniciam.
Poslankyňa Klačková E.: Treba pomoc do parku?
Starosta: Na budúci týždeň nezamestnaní občania spravia.
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9. Návrh na uznesenie

Starosta: Prosím pracovníčku obce, Tóthovú J., zapisovateľku  aby prečítala návrh na u-
znesenie z 2. riadneho  zasadania obecného zastupiteľstva, ale už hlasovať nebudeme, lebo 
jednotlivé uznesenia boli priebežne prijímané.

10. Záver
 
Starosta: Ďakujem všetkým prítomným za účasť na 2. riadnom zasadnutí obecného 
zastupiteľstva. Zasadnutie vyhlasujem za ukončené.

Overovatelia zápisnice:     František Velebný                            ------------------------------

                                            Ján Velebný                                    ------------------------------

Zapisovateľka: Júlia Tóthová, prac. OcÚ Hokovce

V Hokovciach, dňa  16.6.2025                                               

                                                                                                   Tibor Stehlík                               
                                                                                             starosta obce
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